
 
PROCES VERBAL 

Încheiat astăzi, 14.01.2021, orele 10,00 
 
 Azi, data de mai sus, a avut loc ședința extraordinară  a Consiliului 
Local Cătina, la Centru de zi Cătina, convocată prin Dispoziția Primarului nr.2 
din 8.01.2021, la care a participat un numar de 11 consilieri locali si dl. 
Gîndac Ion -delegat sătesc pentru satul Slobozia . 

Doamna secretară declară deschise lucrarile ședintei fiind prezenti 11 
consilieri și supune la vot procesul verbal al ședintei anterioare, care se 
aprobă cu 11 voturi  “pentru”. 

Dl. Radu Gheorghe : să fie trecut în procesul verbal că am plecat de la 
ora de dirigenție. 

D-na secretară : sedința era la sfârșit . 
D-na secretară îi dă cuvântul d-lui Primar pentru a prezenta ordinea de 

zi a ședinței . 
 Domnul Primar prezintă ordinea de zi : 

1. Proiect de hotărâre privind alegerea președintelui de ședință pentru 
o perioadă de trei luni, începând cu luna ianuarie 2021 - inițiator primar 
Alexandru-Constantin Fulgeanu; 
          2.Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării reţelei şcolare 
pentru anul şcolar 2021-2022-inițiator Primar, Alexandru-Constantin 
Fulgeanu; 

 3. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii contractului de 
servicii de salubrizare pentru anul 2021 cu S.C SALUBRITATE  ECOLOGICĂ 
CISLĂU  S.R.L. pentru realizarea serviciului de salubrizare - activitatea de 
colectarea separată şi transportul separat al deșeurilor municipale și al 
deșeurilor similare provenind din activități comerciale din industrie și 
instituții- inițiator Primar, Alexandru-Constantin Fulgeanu; 

   4.Proiect de hotărâre privind aprobarea dezmembrării imobilului- 
teren în suprafață totală de 844 m.p, cu numar cadastral 20589 și a 
imobilului-teren în suprafață totală de 4843 mp, cu numar cadastral 20146, 
inițiator, Primar Alexandru-Constantin Fulgeanu; 

5. Proiect de hotărâre privind desființarea Serviciului Social Centru de 
Zi-tip After School, comuna Cătina, județul Buzău, structura fără 
personalitate juridică, aflat în subordinea Primăriei Comunei Cătina- 
Compartiment de asistență socială și autoritate tutelară - inițiator Primar, 
Alexandru-Constantin Fulgeanu; 
 6. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării statului de funcții 
(funcții publice și contractuale) ale aparatului de specialitate al primarului 
comunei Cătina, județul Buzău - inițiator Primar, Alexandru-Constantin 
Fulgeanu; 
 7. Proiect de hotărâre privind aprobarea Notei Conceptuale și Tema de 
Proiectare pentru obiectivul de investiție „ ÎNFIINȚARE REȚEA ALIMENTARE 



CU GAZE NATURALE ÎN COMUNA CĂTINA- SAT. CĂTINA (reședință), SAT. 
CORBU, SAT. SLOBOZIA, SAT. VALEA CăTINEI, SAT. ZELETIN, JUD. BUZĂU - 
inițiator primar Alexandru-Constantin Fulgeanu; 
 8. Diverse . 
 
  Dl. Primar supune la vot ordinea de zi, care se aprobă cu 11 voturi 
pentru. 
 

1.Proiect de hotărâre privind alegerea președintelui de ședință 
pentru o perioadă de trei luni, începând cu luna ianuarie 2021. 
 Dl. Primar dă citire referatului de aprobare :propun, pe o perioadă de 
trei luni de zile, ca domnul consilier Mărăcineanu Ion să fie președinte de 
sedință. 
 Domnul Birlodeanu Adrian:  propun să fie ales președintele de ședință 
cum a fost și înainte – în ordinea alfabetică. 
 D-na secretară: în articolul din Codul administrativ se spune că 
președintele de ședință se alege pe o perioada de cel mult 3 luni și domnul 
primar a inițiat proiectul de hotărâre pe 3 luni.  
 Dl.președinte de ședintă: avizul comisiilor de specialitate . 
 D-nii Mihailă Petre, Mărăcineanu Ion, Păsaroiu Ilie - aviz favorabil. 

Dl. Președinte de ședință, nemaifiind discuți supune la vot proiectul de 
hotărare, care se aprobă cu 11 voturi pentru . 

 
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea organizarii reţelei 

şcolare pentru anul şcolar 2021-2022 
Dl. Primar dă citire referatului de aprobare: anul acesta avem școala 

Corbu, Cătina, grădinița Cătina, Corbu, cei de la Inspectoratul Școlar ne-au 
dat avizul . 

Dl.președinte de ședintă avizul comisiilor de specialitate . 
 D-nii Mihăila Petre, Mărăcineanu Ion, Păsăroiu Ilie - aviz favorabil . 

Dl. Președinte de ședință, nemaifiind discuții supune la vot proiectul de 
hotărare, care se aprobă cu 11 voturi pentru . 
 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii contractului 
de servicii de salubrizare pentru anul 2021 cu S.C SALUBRITATE  
ECOLOGICĂ CISLĂU  S.R.L. pentru realizarea serviciului de 
salubrizare - activitatea de colectarea separată şi transportul 
separat al deșeurilor municipale și al deșeurilor similare provenind 
din activități comerciale din industrie și instituții. 

Dl. Primar dă citire referatului de aprobare: contractul a expirat anul 
trecut, acum vin cu un nou contract, am obținut un preț de 0.50 lei de la 
0.89 lei, condițiile sunt aceleași cum a fost până acum, dacă considerați că 
este greu o dată la două sapatămâni, spuneți . 

Dl.președinte de ședintă avizul comisiilor de specialitate . 



 D-nii Mihăilă Petre, Mărăcineanu Ion , Păsăroiu Ilie - aviz favorabil . 
Dl. Bîrlodeanu Adrian : s-a spus la început că, pe perioada de vară, 

vine o dată pe săptămână, dar apoi s-a hotărât o dată la două săptămâni, 
acum să vedem dacă putem veni în sprijinul cetățenilor cu pubele .  

Dl. Popescu Vasile : nu plătesc la fel . 
Dl. Primar : se plătește 60 lei/an. 
Dl. Negoiță Gheorghe : o să discutăm când se va hotărî atunci. 
Dl. Primar : vorbim și cu oamenii să vedem ce părare au, să vedem și 

cu pubele de gunoi, nu montez nici una până nu avem camere de 
supraveghere în comună, nu pot pune pubele, sunt foarte scumpe și să vină 
să le distrugă-nu este bine . 

Dl. Mihailă Petre: dacă recurgem la pubele, ce mijolace de transport 
avem și câte pubele ne trebuie? 

Dl. Primar: o să facem câteva puncte de colectare unde ducem gunoiul 
ca și până acum; pe un centru de colectare să avem 4-5 pubele, trebuie să 
facem sistem de supraveghere în comună, o sa fim nevoiți să înființăm 
gărzile patriotice; dacă mai știți dacă sunt zone de unde nu se ridică 
gunoioul, să-mi spuneți. 

Dl. Negoiță Gheorghe: când se ridică gunoiul, delegatul care este pe 
mașină să fie atent să strângă resturile rămase . 

Dl. Primar: în locul lui Chriu care a ieșit la pensie, o să angajăm un 
baiat gospodar, o să mai anjagăm și o să facem un țarc . 

Dl Radu Gheorghe: nu știu cât este taxa, nu am contractul, până nu 
reușim să vorbim cu toată lumea, plata nu se face la greutate, să gasim o 
soluție, pubelele nu se iau din bani publici, ci din cei încasați la gunoi, avem 
o situație mai aparte datorită faptului că unii oameni dau mai mult la gunoi 
dacât impozitul, dar sunt oameni care trebuie lămuriți, transportul se face la 
kg,este foarte greu. 

Dl. Primar: de când se platește acest gunoi? Dar, domnule Radu, până 
acum nu ați știut acestu lucru ? 

Dl. Bîrlodeanu Adrian: cand s-a inițiat acestă taxă am fost de acord, 
numai așa se poate învața omul, important este să plăteasca gunoiul, să 
facem taxa pe zone. 

Dl. Măracineanu Ion:  dar îl aducem cu căruțași . 
Dl. Primar: o să aducem un proiect pe care o să-l discutam referitor la 

gunoi, o să vedem și o să găsim soluții, va fi impusă taxă de colectare pe 
fiecare gospodărie în parte și o să-i ajutăm și pe cei care nu pot plăti acestă 
taxă. Acum l-a gasit grija de domnul Radu, dar pâna acum, ce măsuri ați 
luat ? Pe viitor, vreau să știu și eu, cum s-a rezolvat și, dacă nu s-a rezolvat,  
poate le rezolv eu, vom discuta transparent, este același contract de anul 
trecut cu taxa mai mică. 

Dl. Negoița Gheorghe: nu se încasează taxa de gunoi, să nu se spună 
că nu este obligatorie, inclusiv pentru cei de la 416 , restricție a fost și din 
parte unor salariați. 



Dl. Primar: cine a tolerat acest lucru? Azi dimineață, am facut 
înstiințări de plată  pe care o să le dam, să găsim niște sponsori pentru cei 
cu situație critică care nu pot plăti, să vorbim cu oamenii să-si platească 
taxele, stăm foarte rău la încasarea impozitelor și taxelor locale, mă confrunt 
cu niște probeleme mari din trecut . 

Dl. Președinte de ședință, nemaifiind discuții, supune la vot proiectul 
de hotărare, care se aprobă cu 11 voturi pentru . 

 
4.Proiect de hotărâre privind aprobarea dezmembrării 

imobilului- teren în suprafață totală de 844 m.p., cu numar cadastral 
20589 și a imobilului-teren în suprafață totală de 4843 mp cu numar 
cadastral 20146 

Dl. Primar: o să o rog pe d-na secretară să vă spună despre ce 
terenuri este vorba. 

D-na secretar general: facem dezmembrarea suprafeței de teren de 
lângă primărie unde este terenul școlii –unde a fost școala veche și s-a 
demolat- este vorba de 844 mp și terenul de 4843 mp- este vorba de 
terenul școlii, facem dezmembarea pentru Centru de zi, Școala nouă și 
școala veche pe care vrem să o demolăm și să facem un teren de sport . 

Dl.președinte de ședință solcită avizul comisiilor de specialitate . 
 D-nii Mihăilă Petre, Mărăcineanu Ion, Păsaroiu Ilie - aviz favorabil . 

Dl. Președinte de ședință, nemaifiind discuții, supune la vot proiectul 
de hotărare, care se aprobă cu 11 voturi pentru . 

 
5. Proiect de hotărâre privind desființarea Serviciului Social 

Centru de Zi-tip After School, comuna Cătina, județul Buzău, 
structura fără personalitate juridică, aflat în subordinea Primăriei 
Comunei Cătina- Compartiment de asistență socială și autoritate 
tutelară 

Dl Primar:Centrul de zi a fost constituit pe fonduri europene în anul 
2015, activitatea este dupa școală, am propus desființarea acestuia din 
următoarele motive: din punct de vedere legal, nu îndeplinim criteriul de 
număr de copii-20, având doar 16 copii acum, cei care frecventează normal 
sunt 6-8 copii, d-na director ne-a confirmat acest lucru, vin doar câțiva, 
mâncarea care se aducea aici nu exista document ce s-a facut cu ea, nu 
exista document de prezență, cei implicati direct și-au făcut și nu și-au făcut 
datoria, d-na Marina nu a facut domentele pentru acreditare, cred că nu a 
avut timp și știm că și copiii nu au venit la After School pe perioada 
pandemiei, nu există condică de prezență , sunt copii de la 7 ani până la 14 
ani, dar d-na Hagiu, nu am nimic cu dansa, domnul doctor ne-a confirmat că 
activitatea dumnealui a fost zero, acestă activitate nu a fost consemnată 
nicăieri, este de acord sa desființăm Centru de zi; avem cheltuirea sumelor 
de aici, apropare 160 mii lei/an. 

Dl.președinte de ședință solicită avizul comisiilor de specialitate . 



 D-nii Mihăilă Petre, Mărăcineanu Ion , Păsăroiu Ilie - aviz favorabil . 
Dl. Contabil,explică pe capitole cum s-au cheltuit banii, cei 6 miliarde 

pe cei 5 ani cât a funcționat . 
Dl. Primar - în condițiile în care nu au fost copii aici și anul trecut s-au 

cheltuit bani, eu sunt primar din octombrie, cum s-au plătit salariații, unde 
este mâncarea care s-a adus, au fost cheltuiți banii instituției, nu s-au 
întocmit documentele, am vrut să-l țin deschis, dar m-am interest în județ 
de astfel de centre și toate au fost închise, nefiind rentabile, sunt niște bani 
cheltuiți nejustificat, nu avem documente pentru nimic nici măcar pentru 
mâncare, cine va raspunde? nu avem autorizație de funcționare, cine își 
asumă acestă răspundere? vă asumați această răspunde?  nu pot să trec 
peste hotărârea dumneavostra, activitatea de orice fel nu se justifică pe 
banii cheltuiți . 

Dl. Mihăila Petre: școala Cătina este prinsă în programul de masă 
caldă, deci toți elevi primesc masă caldă. 

Dl. Primar : avem înca un motiv în plus . 
Dl. Bîrlodeanu Adrian- ați spus că nu se jutifică pentru că nu veneau 

copii, dar am discutat aici pe bază de voluntariat, daca merge bine, nu, tot 
bine, este vorba de copii care au situații critice. 

Dl. Primar:acei copii nu se pregăteau aici, este o pregătire peste 
școală, dar d-na Hagiu cum poate pregăti un copil din clasa a șaptea? acei 
copii nu veneau, nu avem numărul de copii să desfășuram activitate de 20. 

Dl. Bîrlodeanu Adrian:mereu au fost aceste discuții, unde dispărea 
mâncarea . 

Dl. Primar: am analizat cheltuielile cu domnul contabil și, cu acești 
bani, putem face canalizare sau un pod, o punte etc. 

Dl. Popescu Vasile: înființarea acestui serviciu, în anul 2015, a fost un 
titlu de mândrie pentru noi  și pentru cei 20 de copii, o problema socială nu 
aduce beneficii, dar acei 20 de copii pot ajunge niște oameni pregătiți, 
beneficiu era dacă părinții erau angajați, deci dacă activitatea se desfășura 
normal, dacă cele spuse de dumneavostră sunt reale, trebuie pus altceva în 
loc. 

Dl. Primar: o să înființăm Centru de asistență medicală, o să vorbesc și 
cu domnul doctor să avem un asistent permanent care să facă injecții, 
trebuie să stopăm pierderea de bani, referitor la masă, avem masă caldă la 
școală, atunci în anul 2015, centru era justificat, acum, nu . 

Dl. Popescu Vasile: să punem ceva în loc. 
Dl. Primar: discutăm la diverse, tot aici . 
Dl. Bîrlodeanu Adrian: nu avem farmacie veterinară, referitor la copii 

avem câteva familii care au 7-8 copii, să vorbim cu ei . 
Dl. Primar: Costache de aici de sus care are 10 copii, soția este sora lui 

Ramona care lucrează la mine, soția mea a discutat cu ea și nu vrea, cu 
cabinetul veterinar am discutat cu domnul Negoiță de mai mult timp să 
facem un cabinet veterinar în comună, să înființăm un centru socio-cultural 



în comună, avem copii foarte talentați, nu mai sunt vremurile de altă dată, 
vine cineva și ne întreabă de aceste cheltuieli,  toți răspundem . 

Dl. Radu Gheorghe: dacă este posibil ca raportul dumneavostră să fie 
completat cu ceea ce ați spus aici; să facem o analiză, să fie o comisie 
specială să verifice activitatea centrului, să facem adrese la organele 
abilitate după analiza, am vorbit cu oamenii care sunt beneficiari ai acestui 
centru, este bine să găsim o soluție să aprofundăm acestă analiză și să  
stăm de vorba cu oamenii, sa respectăm obligațiile constituționale în 
legatură cu educația . 

Dl. Primar: pe cine aveți necaz? Sunteți de acord cu ce a spus domnul 
Radu? 

Dl. Bîrlodeanu: suntem noi persoane abilitate în acest sens ? 
Dl. Popescu Vasile: domnul contabil știe care este situația și să ne 

spună . 
Dl. Contabil: am toate cheltuielile, dar anul trecut s-a adus mâncare 

doar 3 luni, restul cheltuielilor sunt salariile. 
Dl. Bîrlodeanu : pentru cine sunt salariile ? 
Dl. Primar : Marina, doctorul, Hagiu si Deliu Viorel, vreți să înființăm o 

comisie? 
Dl. Radu : să se facă proiect de hotărâre . 
Dl. Primar: nu are justificată activitatea Centru de zi-nu există 

pregătire. 
Dl. Coman Gheorghe: veneau, mâncau și plecau . 
Dl. Radu Gheorghe: cei care vorbiți, ați fost vreodata în Centru, ați 

vorbit cu beneficiari, deci aici nu a fost nimic, dar bani au fost verificați, dacă 
vrea domnul Primar să-și completeze raportul cu ce a spus aici . 

Dl. Primar: cu ce? 
Dl. Președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărare, care se 

aprobă cu 8 voturi pentru, doua abțineri, d-na Lazar Maria și domnul Negoiță 
Gheorghe și un vot împotrivă, domnul Radu Gheorghe. 

 
6. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării ștatului de 

funcții (funcții publice și contractuale) ale aparatului de specialitate 
al primarului comunei Cătina, județul Buzău 

Dl. primar: este vorba de postul inspector debutant care trece după un 
an vechime la gradul de asistent, cele doua funcții publice sunt legale, iar 
pentru postul de contractual se reduce vechimea postului-este vorba de 
Tabără Mădălin  care este o persoană cu experiență, dar a lucrat foarte mult 
în afară, de acea nu are vechime . 

Dl.președinte de ședintă- avizul comisiilor de specialitate . 
 D-nii Mihăilă Petre, Mărăcineanu Ion , Păsăroiu Ilie aviz favorabil . 

Dl. Radu Gheorghe :problemă legală, mi se pare corect . 
Dl. Negoiță Gheorghe: este firesc, legal, sunt de acord cu proiectul de 

hotărâre . 



Dl. Primar: diferența de salariu la Mădălin o susțin eu, deci apropo de 
vorba cum justific salariul meu, este disponibil sămbata și duminica. 

Dl. Președinte de ședintă: l-am vazut pe Tabăra lucrând și este un 
baiat bun, o sa fie angajat și va deservi rețeaua principală, dar nu în curtea 
omului, acest lucru va fi dupa program . 

Dl. Președinte de ședință, nemaifiind discuții, supune la vot proiectul 
de hotărare, care se aprobă cu 11 voturi pentru . 

 
7. Proiect de hotărâre privind  aprobarea Notei Conceptuale și 

Tema de Proiectare pentru obiectivul de investiție „ ÎNFIINȚARE 
REȚEA ALIMENTARE CU GAZE NATURALE ÎN COMUNA CĂTINA- SAT. 
CĂTINA (reședință), SAT. CORBU, SAT. SLOBOZIA, SAT. VALEA 
CĂTINEI, SAT. ZELETIN, JUD. BUZĂU 

Dl. Primar: existĂ o axă deschisă pe POEM, suntem într-o asociație cu 
comuna Calvini și Chiojdu, Transgazul se află la Surani –rețeaua de gaze cea 
mai apropiată de comună, noi suntem înscriși la PROGAZ-Buzău dar nu 
avem nici o garanție că ajunge conducta la noi, am discutat cu toți cei 
implicați în acest proiect, dar nu știu ce rată de succes va avea, avem 
consultanță cu experiență, daca avem proiecte avem pe ce ne baza, la 
achiziție studiul de fezabilitate este o sumă destul de mare, dar nu putem să 
ne punem contra . 

Dl.președinte de ședintă avizul comisiilor de specialitate . 
 D-nii Mihăila Petre, Mărăcineanu Ion , Păsăroiu Ilie - aviz favorabil . 
 Dl.Leonte Gheorghe: am o problemă, trebuie să plec dar sunt de acord 
cu proiectul de hotarare . 

Dl. Primar: da, mulțumim frumos pentru participare . 
Dl. Primar: cele doua comune Calvini și Chiojdu au spus da, cred că nu 

avem nimic de pierdut cu acest proiect . 
 Dl. Președinte de ședintă: ar fi greșit să nu încercam . 
 Dl. Primar: axele de finanțare nu sunt deschise de noi, să vedem pe ce 
ne putem încadra, toate proiectele se fac cu firmă de consultanță . 
 Dl. Gîndac Ion: proiectul nu este valabil mai mult timp ? 
 Dl. Primar: o să fac în așa fel să fie valabil mai mult timp. 
 Dl. Președinte de ședintă: ar fi mare păcat să dăm cu piciorul la 
proiect, să încercăm, sunt de acord . 
 Dl. Bîrlodeanu Adrian: nu avem cum să fim împotrivă, este bine să 
încercăm . 
 Dl. Primar: referitor la ora actuală la comuna Cătina, dacă se face o 
reorganizare, Cătina nu ar mai fi datorita populației, suntem la mâna 
comunelor Calvini și Chiojdu, să încercîm să cream condiții de repopulare, 
populația este foarte îmbătranită , noi oamenii să fim ai locurilor, adica noi 
să fim Cătina, știm condițiile din comună, ușor, ușor facem lucrurile să 
meargă, oamenii ne privesc cu alți ochi, Calvini și Chiojdu sunt mult mai sus 
decat noi, apă, canalizare. 



 Dl. Coman Gheorghe: nu am cum să nu fiu de acord cu acest proiect . 
 Dl. Primar: în comună nu avem drumuri, o să vă rog să-mi aprobati 
mutarea tuturor conductelor de apă pe drumul public din grădinile și curțile 
oamenilor . 
 Dl. Radu: nu-i nevoie,  bani să fie . 
 Dl. Primar: o să o fac pe cheltuiala mea, pentru că unii se joacă cu 
țeava de apă, dar nu uit și nu iert, domnul Albinoiu ne-a părasit, a înțeles, 
dar Țicu l-am trimis la apa și acum trebuie să-și dea demisia, ne trebuie 
oameni pregatiți, trebuie să găsim soluții . 
 Dl. Gîndac: cand este apă, nu vorbește nimeni, doar atunci când  nu 
este. 
 Dl. Primar: domnilor consilieri, dumneavoastră știți că comuna noastră 
nu face parte din asociația ADI –proiectul cu apa cu Compania de apă ? o să 
facem toate demersurile să ne prinda și pe noi acolo pentru că este foarte 
greu să ne susținem singuri . 
 Dl. Bîrlodeanu- dacă se platește, apa nu se mai risipeste . 
 Dl. Primar: a fost o surpriză ca nu suntem în acest proiect cu apa. 

Dl. Președinte de ședință nemaifiind discuții, supune la vot proiectul de 
hotărare ,care se aprobă cu 11 voturi pentru . 
 
 

Diverse . 
Dl. Primar : avem niste solicitări aduse de la satul Slobozia : 

1.Alimentare cu apă- la fel ca toate satele având în vedere 
bugetul și lista de investiții ; 
2.Punte pietonală peste pârâul Bîsca- sprijiniți-vă să vă 
sprijinim, am fost acolo la punte cand a fost tăiată, am sunat 
la 112, nu am putut să o pun până acum, astăzi am vorbit 
pentru un lemn, o rezolvăm de moment, va fi cea pietonală în 
buget ; 
3.Amenajarea drumurilor sătești  

Dl. Gîndac: pe unele locuri a ieșit argila datorită ploilor. 
Dl. Primar: o să am în vedere să ducem niste piatră concasată, 
nea Gindac o să vi să vorbești cu Costel Iordache și cu Costel-
Mocs; trebuie să întabulăm drumurile, atunci găsim soluții, nu 
avem domeniul public și privat, nu avem titluri de proprietate ; 
- Amenajare cu becuri stradale –discutăm cu un proiectant 

facem un studiu și vedem ; 
Dl. Primar: proiectul cu camerele de supraveghe în comună, la 

Slobozia mi-a furat pompa de apă de 27 mii lei,  dar la Zeletin nu a furat-o. 
 4.Amenajare drum Orbari. 
 Dl. Gîndac: veniți acolo și vorbiți cu oamenii . 
 Dl. Primar: domnul Deliu Ionel să identifice terenurile și să vorbescă cu 

oamenii, trebuie să ajungem la notar, mai este o problema acolo, este teren 



extravilan, telefonul primăriei funcționează non stop – sunați și aveți nr de 
înregistrare, dacă vedeți salariații primăriei că nu muncesc, anuntați-mă 
imediat . 

 Dl. Presedinte de ședință: drumurile sunt în toată comuna la fel . 
 Dl. Bîrlodeanu Adrian: să gasim o solutie pentru ora ședințelor, după 

ora 16,00, este vorba de Lazar, Coman. 
 Dl. Primar: da nu am nimic împotrivă, ora 15,00 este bine ? 
 Dl. Birlodeanu Adrian: tubul pus la puntea de șufe pe Vale, s-a 

colmatat în partea de sus , trebuie scos tubul . 
 Dl.primar : să facem un podeț de 2-3 metri, o rezolvăm . 
 Dl. Popescu Vasile: la puntea metalică pe Vale, nu se poate găsi o 

soluție sa fie întinsă? 
 Dl Radu: este facută să treacă auto pe ea . 
 Dl. Birlodeanu Adrian: nu există iluminat public în pct. Malul Piei. 
 Dl. Gîndac Ion: s-a tăiat în Slobozia de către Electrica arbori, dar 

există un grup care acoperă un stâlp . 
 Dl. primar- o rezolvăm noi, crăcile au fost tăiate de cei de la Electrica. 
 Dl. Radu Gheorghe: avem în sală 3 persoane din aparatul de 

specialitate, nu se știe de ce Orbariul nu este intravilan ? în ce stadiu suntem 
cu nomenclatorul drumurilor? nu mai analizați ce a facut Radu, sesizați 
parchetul, nu mă analizați dumneavostră și nici Consiliul Local . 

 Dl. primar: nu vă analizez domnule Radu .  
  
Dl președinte de ședintă declară închise lucrările ședinței . 
 
 

    Președinte de ședință,   Secretar General al UAT, 
 
         Gheorghe COMAN                            Dorina DIACONU 
 


